

SADRŽAJ

UVODNIK:	
900. obljetnica Zagrebačke Crkve	1
ČLANCI:	
<i>Miroslav Martinjak</i> : G. P. da Palestrina (400. Obljetnica smrti)	2
ETNOMUZIKOLOGIJA:	
<i>Miroslav Vuk</i> : O hrvatskim rômarskim bistričkim popijevkama iz Međimurja (nastavak)	5
<i>Niko Luburić</i> : Ostale korizmene popijevke (nastavak)	10
OBLJETNICE:	
<i>Ante Sekulić</i> : Josip Andrić (1894.–1976.)	15
RAZGOVOR:	
<i>Miloš Lalošević</i> : Razgovor s Franzom Danksagmüllerom	18
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	19
VIJESTI IZ BISKUPIJA	21
GLAZBENI DOGAĐAJI	22
PRIKAZI	24
UPUTE AUTORIMA	25

INHALT

LEITARTIKEL: 900 Jahre der Zagreber Kirche und der Stadt Zagreb (1) – ARTIKEL: *Miroslav Martinjak*: G. P. da Palestrina (400 Jahre seines Todes) (2) – ETHNOMUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk*: Über die kroatischen Pilgerlieder aus Međimurje (Folge) (5) – *Niko Luburić*: Andere Gesänge der Fastenzeit aus Herzegowina (Folge) (10) – ANNIVERSARIEN: *Ante Sekulić*: Josip Andrić (1894.–1976.) (15) – GESPRÄCH: *Miloš Lalošević*: Gespräch mit Franz Danksagmüller (18) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK (19) – NACHRICHTEN VON BISTÜMERN (22) – MUSIKALISCHE ERREIGNISSE (22) – REZENSIONEN (24) – ANWEISUNGEN DEN AUTOREN (27)

CONTENTS

EDITORIAL: 900 years of the Zagreb's Church und the city of Zagreb (1) – ARTICLES: *Miroslav Martinjak*: G. P. da Palestrina (400 years of his death) (2) – ETNOMUSICOLOGY: *Miroslav Vuk*: About Croatian Bistrica pilgrim's songs from Međimurje (Continuation) (5) – *Niko Luburić*: The other songs of Lent from Herzegowina (continuation) (10) – ANNIVERSARIES: *Ante Sekulić*: Josip Andrić: (1894.–1976.) (15) – CONVERSATION: *Miloš Lalošević*: A talk with Franz Danksagmüller (18) – INSTITUT FOR CHURCH MUSIC (19) – NEWS FROM DIOCESES (21) – MUSICAL EVENTS (22) – REVIEWS (24) – DIRECTIONS TO AUTHORS (27)